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716 11-sep-17 cie. SLZ De Zeehoek De exploitatieovereenkomst die met stichting de Zeehoek wordt gesloten 

zal ter kennisname aan de raad worden gezonden.

1-3-2020 J. Fit 2/11/17: Q2 2018. 

29/5/18: planning is bijgesteld. Zie DOC-18-069524. Q4/2018.

15/8/2018 planning bijgesteld naar Q4 2020. 18/10/2018: Dit komt 

aan de orde in de vervolgfase. Planning Q4 2019.  1/10/2019 . 

Planning Q2 2020.

Aanhouden

732 9-nov-17 DOC-17-

033469

Proef Flexibele openingstijden 

Publieksbalies in 2018

In november 2017 stelt het college, samen met taakveld Burgerzaken, 

vast wat de openingstijden in het 1e kwartaal van 2018 worden. 

Gedurende het jaar zal dit overleg periodiek plaatsvinden.

In het 4e kwartaal van 2018 worden de resultaten geevalueerd . Hierover 

informeert het college de raad in januari 2019.

Wijzigen naar aanleiding van DOC-19-131869.  Omschrijving /vervangen  

met:  “Vanaf juni 2019 evalueren we ieder kwartaal of de openingstijden 

nog aansluiten op de bezoekers aantallen. Hierover informeren we het 

college en de raad in het 1e kwartaal van 2020. Bij een tussentijds grote 

verandering in bezoekersaantallen passen we de openingstijden eerder 

aan en informeren we het college en de raad hierover geïnformeerd 

worden.”

30-3-2020 F. Streng 01/05/18: Begin 2019 wordt de raad geïnformeerd

15/4/19: Raad is d.m.v. informatienota (DOC-19-131869) op de 

hoogte gebracht. 

Aanhouden; en 

afhandelingstermijn op Q1 

2020 zetten (zie DOC-19-

131869)

734 23-nov-17 Cie. 

Ruimte

Vaststelling kaderstellende notitie 

Abbekerk 

De wethouder zegt toe:

- In de planuitwerking wordt ecologie als thema meegenomen;

- Ontsluiting en parkeren (o.a. voor bezoekers van uitvaarten) wordt 

meegenomen in de planuitwerking;

- Er worden goede contacten onderhouden met de schietvereniging.

30-8-2018 J. Fit 04/01/18: In het voorontwerp bestemmingsplan worden deze punten 

nader uitgewerkt. De raad wordt hierover met een informatienota 

geinformeerd. Met de schietvereniging woren goede contacten 

onderhouden. Bestuur schietvereninging neemt deel aan 

klankbordgroep.

12/04/18: 734: De RUD voert bodemonderzoeken uit op de locatie 

gemeentewerf / ijsbaan te

Abbekerk. Wij informeren u over de resultaten als deze bekend zijn. 

14/06/18: De wethouder zegt toe dat ze er schriftelijk op terug komt.                              

16/8/18: In concept-voorontwerp bestemmingsplan hebben we 

genoemde punten verwerkt. Zodra er duidelijkheid is over het 

dorpshuis wordt bestemmingsplan gepubliceerd.

07/03/19: Er is sprake van een andere portefeuillehouder. Gezien de 

besluiten die de raad over dit onderwerp heeft genomen zullen die 

besluiten eerst uitgevoerd moeten worden alvorens met de 

bestemmingsplanprocedure wordt begonnen.                          01-08-

2019  Op 27 augustus is er een inwonersavond gepland voor het 

Ontwikkelprogramma Abbekerk. Het woningbouwplan 

gemeentewerf/ijsbaan plus locatie HNBP is hier een onderdeel van. In 

september start de procedure voor ter inzage leggen van het 

voorontwerp-bestemmingsplan.     

4/10/2019: wij stellen voor om 4 keer per jaar een informatienota 

aan de raad te sturen over de voortgang Abbekerk, in plaats van de 

voortgang te melden via de toezeggingenlijst. De toezeggingen nemen 

wij mee bij de planontwikkeling. GRIFFIE kan de toezegging 

aangevuld worden met: de voortgang gebiedsontwikkeling Abbekerk 

melden wij 1 x per kwartaal?                                

Aanhouden.

742 9-nov-17 Raad Riviercruiseschepen het college gaat onderzoek doen naar de ambities m.b.t. de riviercruises 

en zal met inwoners en ondernemers in gesprek gaan over deze evt. 

ambities.

09-07-2018: DOC-18-075669: Wij zien Stadshavens Medemblik BV als de 

meest voor de hand liggende partij om samen met de

ondernemers, professionals uit de riviercruisemarkt en de gemeente een 

uitvoeringsprogramma voor de

ontwikkeling van de riviercruise te ontwikkelen. De voorkeursrichting is 

het vertrekpunt voor het

uitvoeringsprogramma. Stadshavens heeft aangegeven hiertoe bereid te 

zijn.

Wij verwachten u het uitvoeringsprogramma in tweede kwartaal van 2019 

ter kennisname aan te bieden door

middel van een raadsinformatie nota.

12-11-2019 H. Nederpelt  21/12/2017: Het onderzoek wordt in Q1 2018 opgeleverd. 01/02/18: 

Onderzoek heeft door externe omstandigheden enige vertraging 

opgelopen. Oplevering Q2 2018.

31-05/2018: Oplevering in juli en daarmee begin Q3.

06/08/18: Afgehandeld,Informatienota (DOC-18-075669) 17 juli aan 

de raad verzonden.

18/10/18: conform advies griffie. We bieden in Q2 2019 een 

informatienota aan aan de raad.

3/12/18: Volgens planning

24/1/2019: Volgens planning

19/2/2019: Volgens planning

25/3/2019: Volgens planning

18/04/2019: Voor de zomervakantie in Q3  

Vertraging en onzekerheid planning zit in aanstelling nieuwe 

havenmeester.

04/06/2019: verplaatst naar Q4. Het opleveren van het 

uitvoeringsprogramma is vertraagd ivm het vertrek van de 

havendirecteur van Stadshavens. Hierover zijn we in gesprek met de 

interim directeur. We verwachten de raad in Q4 het 

uitvoeringsprogramma ter kennisname aan te bieden.

19/08/2019: Volgens planning

16/09/2019: Volgens planning

30/09/2019: Volgens planning

Aanhouden

746/719 9-nov-17 Cie. BenM/ 

Raad 

Ontsluiting W.c. Zwaagdijk Oost 719: Winkelcentrum Zwaagdijk-Oost: de raad wordt direct geïnformeerd 

als er een akkoord is met de exploitant om de onveilige verkeerssituatie 

op de lossen (hopelijk eind 2017) 746: Het college zal een voorstel 

leveren nadat met de eigenaar financiële afspraken zijn gemaakt over de 

ontsluiting en waarin subsidie van de provincie voor een fietspad is 

opgenomen. Uitgangspunt is dat de bijdrage van de gemeente zo laag 

mogelijk is.

cie Ruimte 15-11-2018:- De raad te informeren over de resultaten van 

het onderzoek naar de juridische mogelijkheden om in te zetten als er 

niet tot een overeenkomst met de heer Entius kan worden gekomen. 

Cie Ruimte 20-06-2019: De stand van zaken is dat er nog steeds geen 

akkoord is. De heer Entius heeft het herziene plan nog niet getekend. Op 

het moment dat er een akkoord is worden de plannen besproken met de 

dorpsraad.

30-8-2018 A. van Langen 06/11/17: Er is nog geen akkoord.

29/12/17: Er is nog geen akkoord.

5/2/18: Er is nog geen akkoord

15/3/18: Er is nog geen akkoord

25/04/18: Er is nog geen akkoord

31/05/18: er is nog geen akkoord.

09/08/18: concept intentieovereenkomst is gereed

27/09/18: Er heeft overleg met de eigenaar plaatsgevonden. 

06/12/18: Besproken in comm. Ruimte van 15 november. er is overleg 

met advocaat van eigenaar.

30/01/19: Separaat wordt een plan voor verbetering 

verkeersveiligheid opgesteld

30/04/19: binnenkort overleg met winkeliersvereniging en eigenaar 

over planvorming

03/06/19 herzien plan is besproken met winkeliersvereniging en 

vertegenwoordiger van eigenaar, positief ontvangen. Wordt 

voorgelegd aan achterban.

03/10/19: plan is positief ontvangen door eigenaar en 

vertegenwoordiger. Ook de bewoners Noorderboekert zijn positief 

over de planvorming.

01/11/19: verder overleg vindt plaats

Aanhouden
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771 22-feb-18 Raad Perceel Balkweiterhoek 67a Zwaagdijk-

West 

M.b.t. perceel Balkweiterhoek 67a Zwaagdijk-West zegt de wethouder 

toe dat de gemeente in gesprek is met de provincie over dit perceel en 

wordt betrokken bij het proces. De provincie onderzoekt de opties m.b.t. 

dit perceel en verricht taxaties. De wethouder zegt toe dat de raad (via 

de actieve informatie of via een informatienota) op de hoogte wordt 

gehouden. Daarbij zal ook antwoord gegeven worden op de volgende 

vragen:

-  Wanneer is een woonbestemming gegeven aan het huis? (is er geen 

sprake van een agrarische bestemming?)

-   Kan er sprake van zijn dat het perceel gebruikt wordt voor een 

verlenging van Zevenhuis?

25-2-2019 A. van Langen 15/03/18: Er is nog geen planning afgegeven door de provincie. Wij 

informeren u zodra er nieuws is.

18/04/18: De provincie heeft nog geen planning gegeven. Wij informeren u 

zodra er nieuws is.   

29/05/18: 15 mei heeft de provincie aangegeven dat zij nog niet verder is in 

de besluitvorming over het perceel.                                                           

01/08/18: De provincie is nog niet verder in de besluitvorming.                                                           

27/09/18: De provincie is nog niet verder in de besluitvorming.                                                        

22/10/18: De provincie is nog niet verder in de besluitvorming.                                              

 04/12/18: 20 november vond een ambtelijk overleg plaats tussen de 

gemeente en de provincie over de nieuwe invulling van de percelen 

Balkweiterhoek 76 en Zwaagdijk 405 in Zwaagdijk-West. Dit overleg was 

verkennend. In januari vindt een vervolgoverleg plaats.            

28/01/19: Het vervolgoverleg met de provincie wordt ingepland.                                             

18/02/19: De provincie heeft laten weten dat zij, voorafgaand aan het 

vervolgoverleg, de grond eerst laat taxeren.                                    

25/03/19: Er is nog geen vervolgoverleg gepland. De provincie is nog in 

afwachting van de taxatie.   

29/04/19: De taxatie is uitgevoerd. De provincie bespreekt het taxatierapport 

eerst intern en neemt dan contact op voor een vervolgafspraak.                                                                                                            

29/05/19: De provincie heeft nog geen contact opgenomen voor een 

vervolgafspraak.                                                                                                                    

19/08/19:  De taxatie wordt momenteel afgerond. De provincie neemt na het 

zomerreces contact op om te bespreken wat het vervolg kan en moet zijn.                                                                                                                          

02/10/19: Er is bij de provincie op aangedrongen dat zij spoedig een 

vervolgstap zetten in het proces en met ons in overleg treden.                                                                                                                                                                        

Aanhouden

782 10-apr-18 DOC-18-

066280

Uitvoeringsplan alcohol&drugs Evaluatie 2020 20-3-2020 J. Fit 29/5/18: Q2 2020: 

18/2/19: SF conform planning

Aanhouden

786 26-apr-18 Raad Nota Bodembeheer Bij de beraadslagingen zegt dhr. Streng toe dat hij binnen het college zal 

bespreken of het mogelijk is om een informatieavond over het onderwerp 

bodemkwaliteit in relatie tot biodiversiteit te organiseren.

21-3-2019 F. Streng 02/10/18: Q4

13/12/18: Q1 2019, RUD komt met voorstel. 

15/4/19: Zodra vacature is ingevuld, wordt hier actie op ondernomen

4/10/19: Er ligt een format voor de thembijeenkomst bij het 

presidium. Verwachting is dat de themabijeenkomst in Q1 2020 wordt 

georganiseerd. 

Aanhouden

790 7-jun-18 Raad Rvs Zienswijzen uitbrengen over 

begrotingen 2019 en jaarrekeningen 

2017 (DOC-18-068094)

2. Na vaststelling van de desbetreffende begrotingen en jaarrekeningen 

informeren wij u over wat met onze zienswijzen is gedaan

16-5-2019 D. Kuipers 22/08/18: De accountmanagers hebben inmiddels de individuele 

GR'en op de hoogte gebracht.

30/01/19: In februari wordt de raad geinformeerd via een 

informatienota

26/3/19: Informatienota in april 2019         

30/4/19: Informatienota in mei 2019  

23/8/19: Informatienota samen met reactie GR'en over begroting 

2020 en jaarrek 2018 in sept 2019.

13/9/19: informatienota met Reactie GR-en over jaarrekening 2017, 

2018, Begroting 2019 en 2020 en Kadernota 2020 oktober/november 

2019

Aanhouden

803 8-okt-18 BenM Toegankelijkheid van informatie. Heeft het college overwogen om informatie (bv. over de begroting, het 

collegeprogramma) op een andere manier aan te bieden, voor personen 

met (bv. een visuele) beperking? (bv. in gesproken vorm). Het college 

heeft er permanent aandacht voor om informatie onder de aandacht van 

de inwoners te brengen (app, digitaal). Als er onduidelijkheden of vragen 

zijn over de huidige werkwijze, verneemt het college dat graag. De 

portefeuillehouder zegt toe dat het college hierop gaat bewegen. 

29-8-2019 F. Streng 31/01/19: De mogelijkheid wordt onderzocht om de digitale begroting 

aan te passen zodat die voorleesbaar wordt. 

25/2/19: Dit wordt 2e of 3e kwartaal 2019. 2/10/19: het is voor de 

digitale begroting 2020 ev helaas nog niet gelukt.

Aanhouden

804 8-okt-18 BenM Vergelijkingen tussen subsidies per 

jaar

Is het mogelijk om vanaf volgend jaar een vergelijking te presenteren 

tussen het volgende en voorgaande jaar wat betreft de subsidies?

Het college zegt toe daar z’n best voor te zullen doen. 

11-11-2019 J. Fit 22/10/18: Dit is mogelijk. Bij het raadsvoorstel Subsidieplafond 2019 

(oktober) zullen we deze toevoegen. 05/12/2019: Conform afspraak 

verplaatsing naar Q3 2019 (bij vaststelling subsidieplafond). 

30/1/2019: Betreft toezegging Joset Fit. 

18/2/2019: Q4.  02/10/2019 Vergelijking toegevoegd in raadsvoorstel 

(DOC-19-182258). Kan worden afgevoerd.

Aanhouden

807 8-nov-18 Raad Vaststellen begroting 2019 / 

accommodatiebeleid

Accommodatiebeleid: de portefeuillehouder zegt toe dat er in het eerste 

kwartaal van 2019 een plan van aanpak beschikbaar is en dat er in het 

vierde kwartaal van 2019 zicht wordt gegeven op de globale stand van 

zaken wat betreft de contouren van het beleid. 

3-6-2019 J. Fit 29/11/18: Q1 2019. Agendacie 21 maart. 25/03/2019: Conform 

toezegging in informatienota (Z-19-052657, DOC-19-131589) 

verplaatst naar Q2.                                      

3/06/19: Meer informatie volgt over de planning. 22-8-2019: nadere 

info volgt. 12-9-2019: In de informatienota ‘Verduurzamen 

maatschappelijk vastgoed’ (Z-19-052657, DOC-19-174045) is de raad 

geïnformeerd over de keuze om eerst aan de slag te gaan met een 

gemeentebrede visie, voor we een voorzieningenbeleid en daarna een 

accommodatie- en vastgoedbeleid opstellen. Samen met een extern 

bureau gaan we aan de slag met de opdrachtformulering voor 

visieontwikkeling. Wij informeren u zodra we weten wanneer de 

opdracht wordt opgeleverd.

Aanhouden

808 8-nov-18 Raad Vaststellen begroting 2019 / 

Huisvestingarbeidsmigranten

Huisvesting Arbeidsmigranten: de portefeuillehouder zegt toe dat in West-

Friese context gewerkt zal worden aan integrale (handhavings)taken 

rondom arbeidsmigranten; daarbij zal KOMPAS weer nadrukkelijk op de 

kaart gezet worden. 

3-6-2019 F. Streng 28/11/18: het opnieuw instellen van "KOMPAS" wordt in samenwerking 

met de Westfriese driehoek opgepakt. 

30/1/19: In Q2 2019 staat dit op de planning.

5/8/19: i.s.m met de Westfriese gemeente zijn de verschillende 

facetten besproken en voorstellen geopperd. Deze worden voorgelegd 

aan de driehoek WF en dan verder uitgewerkt.

Verwachting is dat Q4 2019/Q1 2020 uitgewerkt plan wordt 

voorgelegd aan de driehoek WF.

Aanhouden

810 15-nov-18 BenM Belastingverordeningen 2019 In de raad van 8 november is een motie behandeld over OZB i.r.t. 

duurzaamheid. Daarbij kwam aan de orde dat de VNG onderzoek doet 

naar de mogelijkheden om duurzaamheid via de OZB te stimuleren. Is het 

college bereid om – als de onderzoeksresultaten bekend zijn – de 

mogelijkheden voor Medemblik na te gaan?

Reactie: dit wordt toegezegd. 

16-5-2019 D. Kuipers 28/1/19: onderzoeksresultaten zijn nog niet bekend. 

17/4/19: De VNG heeft in februari resultaten gepubliceerd. We zullen 

u deze via een informatienota doen toekomen. 3/10/19 is in proces 

blijven hangen. Komt in oktober alsnog.

Aanhouden

817 26-nov-19 DOC-18-

108727

Doelmatigheids- en 

doeltreffendheidsonderzoeken van het 

college in 2019

(1e de doelmatigheid van het contractmanagement; 2e de 

doeltreffendheid van de startersleningen): 

- Rapportage + verbeterplan ter kennisname aanbieden aan raad

- Rapportage over voortgang uitvoering onderzoeksprogramma 

- Rapportage over de getroffen verbetermaatrelen. 

29-8-2019 F. Streng Aanhouden

819 28-feb-19 Raad Rvs Integraal Handhavings- en 

veiligheidsplan Medemblik 2019 - 2022 - 

Handhaving van natuur en Millieu

Bij de beraadslagingen zegt dhr. Streng toe dat het college erop zal 

toezien dat in de verantwoordingsdocumenten die in de reguliere cyclus 

geleverd worden duidelijk wordt aangegeven op welke onderdelen de 

handhaving van natuur en milieu heeft plaatsgevonden, (o.a. specificatie 

naar illegale lozingen en overige onderwerpen die in de motie staan 

genoemd). Naar aanleiding daarvan trekt mw. Manshanden de motie in. 

16-5-2019 F. Streng 06/05/19: Loopt mee in reguliere cyclus verantwoordingsdocumenten

04/10/2019: Informatienota wordt aangeboden aan de raad in 

oktober/november 2019.  

Aanhouden 

820 28-feb-19 Raad Rvs Tijdelijke subsidieregeling 

investeringen accommodaties 2019 

Bij de beraadslagingen zegt wethouder Fit toe dat zodra het maximum 

van het beschikbare budget is bereikt, een evaluatie aan de raad zal 

worden voorgelegd, zodat de raad het budget eventueel kan aanpassen.

18-11-2019 J. Fit 25/3/19: Q4 (begroting 2020), of eerder als dit aan de orde is. 

15/10/19: Gaat terugkomen in Rvs 23-01-2020

Aanhouden, 

Afhandelingstermijn 

aanpassen
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821 28-feb-19 Raad Rvs Zienswijze kadernota's 2020 

gemeenschappelijke regelingen 

Bij de beraadslagingen zegt dhr. Kuipers toe: 

onderhandelingen van CAW m.b.t. de dvo op een rijtje staat; ook wordt 

de tijdsplanning m.b.t. participatie voor het grondstoffenplan daarin 

opgenomen; 

aanvullend onderzoek/monitoring van de kwaliteit van het grondwater 

nodig is (er worden reeds metingen gedaan); hij zal de resultaten 

terugkoppelen naar de raad.

zienswijzen worden betrokken) wordt teruggekoppeld naar de raad;

D. Kuipers 28/03/19: Memo: DOC-19-131586

Onderzoeken voormalige stortplaats Westwoud lopen

Dit moet nog in AB CAW worden besproken  

15/4/19: Aan de toezeggingen is via DOC-19-131586 voldaan. U wordt 

nader geïnformeerd over de nog lopende onderzoeken van de 

voormalige stortplaats Westwoud

4/10/19 Afvoeren, aan de toezeggingen is via DOC-19-131586 voldaan 

1/11 Afvoeren, aan de toezeggingen is via DOC-19-131586 voldaan

Aanhouden

824 14-mrt-19 Meningvor

mend

Monitoring Veilig thuis Monitor aanpak wachtlijsten Veilig thuis (Dashboard aanpak 

wachtlijsten). Wethouder Kuipers zegt toe dat de raad elk kwartaal 1 op 

1 wordt geïnformeerd over aantal meldingen, wachttijden, adviezen en 

onderzoeken, ziekteverzuim en personeelsbestand.

3-6-2019 D. Kuipers 1/1/19: medio juni wordt de raad via een informatienota 

geïnformeerd over de stand van zaken bij Veilig Thuis. (SF) 16-9-19 

(SF): de informatienota van medio juni is afgehandeld (doc: 19-

166033). 31-10 Q2 is afgehandeld door middel van een 

informatienota: DOC-19-198719. De informatienota monitor Q3 wordt 

uiterlijk begin december aan de raad verzonden (SF)

Aanhouden

825 28-mrt-19 Raad Participatie bij regionale projecten En als toezegging noteren dat het college:

- het participatieve element in het pactproces met bestuurlijke en 

ambtelijke trekkers in de regio zal bespreken;

- waarbij aandacht wordt gevraagd voor een evenwichtige 

vertegenwoordiging in de participatie en duidelijkheid over hun rol in de 

participatie (trede van de participatieladder);

- waarna terugkoppeling aan de raad volgt middels een informatienota, 

waarin wordt aangegeven: op welke wijze invulling is gegeven aan 

participatie, welke waarnemingen er zijn en welke verbeteringen er 

kunnen worden aangebracht.

11-11-2019 F. Streng 29/04/19: de maatschappelijke opgaven en ambities voor het Pact 

van Westfriesland worden in juni 2019 ter besluitvorming aan de raad 

aangeboden. De ambities en opgaven worden uitgewerkt in 

uitvoeringsprogramma's. Participatie is een vast onderdeel van de 

uitwerking van deze uitvoeringsprogramma's en daarmee voor elk 

programmaonderdeel en/of project. De uitvoeringsprogramma's 

leggen wij eind 2019 ter vaststelling aan de raad voor.

12/9/19: De planning voor vaststelling november is bijgesteld. Dit 

wordt Q1 2020. Een grove schets wordt tijdens raadsledenbijeenkomst 

van 20/11 gepresenteerd.

Aanhouden 

826 25-apr-19 Raad Ingekomen stukken en mededelingen Naar aanleiding van de ingekomen stukken 750 en 759 (aangenomen 

motie Enkhuizen Jeugdzorg Plus en aangenomen motie Stede Broec 

voortgangsrapportage Horizon) verzoekt mw. Selders of het college kan 

toezeggen dat deze onderwerpen worden meegenomen in besprekingen 

die regelmatig plaatsvinden over het onderwerp Sociaal domein. De 

voorzitter constateert dat dit toegezegd wordt.

D. Kuipers 22/8 : in oktober komt een eerste voortgangsrapportage over het 

eerste half jaar van Horizon in Bakkum. 31/10: rapportage wordt in 

de eerste week van november 2019 verspreid door de ambtelijke 

werkgroep JZ+

Aanhouden

828 16-mei-19 Cie BenM In te stemmen met de 

maatschappelijke opgaven en ambities 

voor het Pact van Westfriesland 

Dhr. Streng zegt toe dat er in het uitvoeringsprogramma ook aandacht zal 

zijn voor het aanpakken van misstanden (uitbuiting, etc.)

F. Streng 12/9/19: met het opstellen van het Uitvoeringsprogramma wordt dit 

ingebracht. 

Aanhouden

829 16-mei-19 Cie BenM Rvs Regeling interne 

klachtenbehandeling 

Komt er ook een stroomschema beschikbaar van de werkwijze (waarin 

gevisualiseerd wordt hoe het proces verloopt, ook voor externen)?

Reactie: dhr. Streng zegt dit toe. 

F. Streng Stroomschema is gemaakt. Na college 5 november volgt 

informatienota aan de raad (DOC-19-197887). Kan worden afgevoerd. 

Aanhouden

830 17-apr-19 DOC-19-

148541

Ondernemersfonds Meerjarenplan 2019 Eind 2021, begin 2022 evalueren we het ondernemersfonds. We 

informeren uw raad hierover.

H. Nederpelt 18/9/2019: Conform planning start de evaluatie in 2021 Aanhouden

831 6-jun-19 Raad Ingekomen stukken en mededelingen 

(DOC-19-151542)

Naar aanleiding van het ingekomen stuk 794 (Watersportwinkel 

Pekelharinghaven Stadshavens Medemblik BV). Het college verzoeken om 

nadere informatie of voorstellen te leveren. 

F. Streng 18/9/2019: Pfh. Treed in overleg met briefschrijvers Zie ook 834 Aanhouden

833 11-jul-19 Raad Ingekomen stukken en mededelingen  

Adhesiebetuigingen gemeenten 

Heemskerk, Beverwijk en Enkhuizen 

harddrijverij en de gevolgen van de 

Wet aanpassing Kansspelbelasting (DOC-

19-160150, DOC, 19-160768 en DOC-19-

144684)

Naar aanleiding van de ingekomen stukken 827, 842, 823 wordt het 

college verzocht om nadere informatie of voorstellen te leveren. 

F. Streng 1/11/19: Wisseling van portefeuillehouder Nederpelt naar 

portefeuillehouder Streng. Pfh is aanwezig geweest op een 

bijeenkomst met burgemeesters van andere gemeenten waar 

harddraverijen plaatsvinden. Een brief naar het ministerie om er 

aandacht voor te vragen is niet meer nodig. Pfh heeft namelijk een 

brief overhandigt aan de minister namens de koepel van 

harddraverijverenigignen. Pfh is op bestuurlijk niveau betrokken. 

Overleg op bestuurlijk niveau volgt. Pfh meldt zelf in de raad de 

gezette stappen en uitkomsten. Informatienota niet meer nodig. 

Griffie: svp afvoeren. Contact gezocht met de gemeente Enkhuizen. 

En met de harddraverijverenigingen. Afspraak: Enkhuizen en 

Medemblik sturen gezamenlijk een brief naar het ministerie. 

Informatienota volgt.

Aanhouden

834 11-jul-19 Raad Ingekomen stuk 842 (DOC-19-165462) 

Sail Shop Medemblik, 

Informatieverzoek inz. 

Watersportwinkel Pekelharinghaven

Naar aanleiding van het ingekomen stuk wordt het college verzocht om 

nadere infromatie of voorstellen te leveren.

F. Streng 18/9/2019: Pfh. Treed in overleg met briefschrijvers. Zie ook 831 Aanhouden

835 11-jul-19 Raad Ingekomen stuk 868 (DOC-19-163152) 

Dijkweg 276-227 Andijk Handhaving

Naar aanleiding van het ingekomen stuk wordt het college verzocht om 

nadere infromatie of voorstellen te leveren.

Er is een verzoek tot handhaving ingediend. Er zijn controles 

uitgevoerd en de constateringen zijn voorgelegd aan de afdeling 

vergunning middels een legalisatieverzoek. Als legalisatie niet 

mogelijk, zal er handhavend worden opgetreden. Verwachting is dat 

begin september de uitkomst van het legalisatieverzoek bekend is. 

17/9/19: er is een principeverzoek gedaan voor de huisvesting van 

buitenlandse werkernemers. Voorstel wordt besproken en voorgelegd 

aan de raad.

Aanhouden

837 11-jul-19 Raad Doeltreffendheid Samenwerking 

Jeugdhulp

Raadsbesluit: 3. Het college opdracht te geven de aanbevelingen in 

beleid en uitvoering vorm te geven, en de raad te informeren over de 

voortgang voor 1 juli 2020.

D. Kuipers GP: 15-10-2019. In juli 2020 informeren we de raad over de 

voortgang.

Aanhouden

843 1-jul-19 Infonota 

DOC-19-

168133

Busverbinding Midwoud/Oostwoud

Als de Werkgroep OV weer operationeel is wordt de busverbinding 

Midwoud/Oostwoud als eerste opgepakt.

03/10/19: door onderbezetting op de cluster Verkeer is de werkgroep 

Openbaar Vervoer tijdelijk stop gezet.

01/11/19 onvoldoende capaciteit om werkgroepvoort te zetten. 

Mogelijk in Q1 2020

aanhouden

846 19-sep-19 Raad Ledenbrief VNG Stikstof problematiek 

en inventarisatie gevolgen voor 

gemeenten (DOC-19-172719)
Lijst ingekomen stukken (nr. 885), cat. III. Verzoek om informatie over 

de gevolgen voor de gemeente.

Q4 A. van Langen 04/10/2019: Het college komt met een informatienota zodra er meer 

bekend is over de maatregelen die door het rijk worden genomen. 

aanhouden

848 19-sep-19 Raad Aanleg stoep/trottoir Dijkweg Andijk 

(DOC-19-182723)

Lijst ingekomen stukken (nr. 909), cat. II. Het college wordt verzocht om 

nadere informatie of voorstellen te leveren.

A. van Langen 03/10/19: In het overleg tussen de dorpsraad en de cluster Verkeer 

wordt de brief behandeld.

01/11/19 aanleg voetpad is technisch niet haalbaar vanwege 

grind/waterkoffer in teen van talud. Door de ligging van het gewenste 

voetpad aan de overzijde van de weg, vinden gevaarlijke 

oversteekbewegingen plaats.

afvoeren

851 20-aug-19 Infonota Evalueren nadere regels Leefbaarheid Wij evalueren deze regels in het eerste kwartaal 2020. Op basis van de 

resultaten daarvan bekijken we of de regels moeten worden aangepast.

Q1 J. Fit 1-11-2019: Q1 2020 afvoeren

Moties
M075 10-12-2015 Raad Kaderstelling toekomstige wijzigingen 

Gr-en 

in overleg met het AB/DB van de verschillende GR’en in overleg te gaan 

om bij een volgende wijziging van de GR’en tot invulling en uitvoering 

van deze wensen te komen.

28-10-2019 F. Streng 28/01/16  Dit is een aangenomen motie (IVR-15-03840). Komt niet 

overeen met het onderwerp Beheersverordening. 25/8/16 Motie is 

afgewikkeld met infonota (IVR-16-3990).

17/11/16 1e kwartaal wordt deze motie uitgewerkt.

9/6/17: motie is afgewikkeld met infonota IVR-16-03990. Afvoeren 

van lijst

9/3/18: Merendeel van de wensen is meegenomen in het raadsbesluit 

van 14-12-17

26/3/19: (Let op: het gaat om IVR-15-03831). De motie wordt alsnog 

geagendeerd voor pfo ABZ 12 juni 2019.

Infonota Q3.

23/8/19: is niet meegegaan in ABZ 12 juni: opnieuw aanbieden voor 

volgende ABZ. Svp aanhouden.

Aanhouden; de motie is nog 

niet uitgevoerd. Genoemde 

informatienota vermeldt dat 

de inhoud van de motie aan 

het 

portefeuillehoudersoverleg 

ABZ wordt voorgelegd. 
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M110 / 684 3-11-2016 /9-

3-2017

Raad Archeologische bodemonderzoeken 

particuliere woningbouw 

/Subsidieverordening Archeologie

M110: Z.s.m. regionaal belangen c.q. rollenkwestie Archeologische Dienst 

aan de orde stellen. 684: Bij de beraadslagingen over het amendement 

“Opsteller programma van eisen en uitvoerder niet hetzelfde” zegt 

wethouder Tigges toe over 3 à 4 weken nadere informatie te leveren over 

de mogelijkheden om beperkingen op te leggen in een subsidieregeling 

en de regionale opvattingen hierover.          

12/10/17: Commissie niet akkoord afvoeren. Wethouder geeft aan het 

onderwerp nogmaals in de rondvraag bij de VVRE aan te kaarten.

20-12-2018 H. Nederpelt 1/4/17: In voorbereiding een themaraad archeologie, datum nog niet bekend. 

29-09-17: Subsidieverordening vastgesteld Z-16-71652 / IVR-16-04697

Themaraad archeologie 28-09-17 gehouden. 

04/01/18: Wordt besproken in VVRE 7 juni 2018 25/09/18: VVRE is nog niet 

met een voorstel gekomen. Wij zullen een initiatiefvoorstel bij de VVRE 

indienen. 

22/10/18: Onderwerp is aangemeld bij de VVRE. Staat in december op de 

agenda van de VVRE 

29/11/18 Secretaris van de VVRE geeft aan dat niet alle portefeuillehouders 

archeologie in de VVRE zitten. Voorstel is om een eenmalig overleg met alle 

portefeuillehouders archeologie te organiseren om dit te bespreken. 

13/12/18: Overleg protefeuillehouders is in januari 2019     

29/01/19: Er komt een afspraak met wethouder gemeente Hoorn en 

wethouder Van Langen. Datum nog niet bekend

8/3/19: Ook hier is sprake van een andere portefeuillehouder. Het is nog 

steeds de bedoeling dat er een gesprek in de VVRE plaatsvindt. De commissie 

wordt hierover geinformeerd.

04/04/19: Het punt is nog niet in de VVRE aan de orde geweest. Zodra dat 

wel gebeurt, zal het college de commissie informeren.

21/08/19: Op 4 juli 2019 is dit punt besproken in de VVRE. Binnen de 

deelnemende gemeenten is geen draagvlak om de gemeenschappelijke 

regeling verder te onderzoeken of te wijzigen. U ontvangt een 

raadsinformatienota over de betreffende VVRE bijeenkomst. 

4/10/19: De informatienota is opgesteld en zal in november aan de raad 

worden aangeboden. In de nota wordt ook een uitnodiging genoemd voor een 

bezoek aan een archeologisch onderzoek in december 2019. De uitnodiging 

zal einde oktober aan de raad worden toegezonden. 

Aanhouden

M128/722 9-3-2017/ 2-

10-2017

Raad/ cie. 

Ruimte

Duurzame mobiliteit /Begroting 2018 Binnen portefeuillehoudersoverleg VVRE bevorderen dat vanuit regio 

voorstel met provincie NH wordt besproken en geïmplementeerd om 

langs de A7 en Westfrisiaweg één of meer PenR-terreinen aan te leggen 

om duurzame mobiliteit te bevorderen. 722: Dat hij in de rondvraag van 

het komende VVRE-overleg de mogelijkheid zal opperen om centraal in 

de gemeente een OV koppelplaats aan te leggen. Dit is een groot 

parkeerterrein waarvandaan je met het openbaar vervoer verder kunt 

reizen richting Amsterdam. Je kunt er dan met de auto of fiets naartoe. 

Dit als alternatief voor de vastgelopen OV-verbindingen naar Hoorn. Een 

locatie waaraan kan worden gedacht is Zwaagdijk-Oost.

Cie Ruimte 20-6-2019: Het onderzoek naar de eventuele aanleg van de 

turborotonde zal nog worden gedaan.

3-6-2019 A. van Langen 04/05/17: in Q3 bespreken in VVRE 04/09/17:Neemt pfh mee in 

eerstvolgende VVRE overleg. Graag afhandelingsdatum 

aanpassen.28/09/17: in december wordt aan uw raad een 

Informatienota aangeboden.

29/12/17: in verband met uw raadsopdracht 'parkeeronderzoek kern 

Medemblik' , hebben wij hierop nog geen verdere actie kunnen 

nemen. Naar verwachting bieden wij de toegezegde Informatienota in 

maart aan. 11/01/17:In februari / maart volgt een uitgebreide 

rapportage.

5/2/18: Informatienota volgt in maart

15/3/18: Informatienota volgt later wegens ziekte

25/04/18 Informatienota Raad volgt in mei

31/05/18 Informatienota in voorbereiding, uitstel naar juni

21/08/18:  ivm capaciteitsgebrek uitstel naar Q4

06/12/18: de Informatie Raad ontvangt u in januari/februari

30/01/19: Ivm capaciteitsgebrek naar Q2

07/03/19: Het onderwerp is nog niet in de VVRE besproken. Bij dit 

onderwerp zal de aanleg van een turborotonde en de plaatsing van 

“de viskar” betrokken moeten worden. Daarvoor is nadere 

afstemming vereist.

30/04/19: Van de uitbreiding van de viswinkel wordt afgezien

01/11/19 voor de locatie van het visverkooppunt worden 

alternatieven onderzocht

Aanhouden, de afdoening 

verhoudt zich niet tot de 

toezegging dat 'de viskar' bij 

het onderzoek naar een 

turborotonde betrokken 

wordt.

M146 9-nov-17 Raad Fietsparkeerplekken en fietsbeleid Draagt het college op: 1. Voor 15 mei 2018 de raad een voorstel te doen 

voor een goede fietsparkeervoorziening in de kern Medemblik voor 

voldoende fietsen, nu en gericht op de toekomst.

2. Voor 1 juli 2018 een fietsbeleid aan de raad aan te bieden, waarin 

beschreven wordt met welke maatregelen de gemeente Medemblik 

aantrekkelijker kan worden voor fietsers uitgaande van bovengenoemde 

overwegingen.

16-02-2018: DOC-18-051245: Fietsbeleid in cyclus 20-12-2017 naar de 

raad.

15-11-2018: De commissie wijzigt het afhandelingsvoorstel van M146 van 

afvoeren naar aanhouden. 

15/04/19: Omdat er in het tweede kwartaal een raadsvoorstel zou komen 

is het onderwerp op de LTA gezet. Nu is er via de LTA hetvolgende 

gecommuniceert: "S. Zeilemaker en F. Streng overleggen (afspraak pres. 

18.3.19) & Cf motie worden extra voorzieningen geplaats (60 st. in 

Medemblik). Dit onderwerp mag worden afgevoerd." Het presidium heeft 

besloten om het college uitleg te vragen via een informatienota. Daarom 

is het onderwerp hier nu opgevoerd

30-9-2019 A. van Langen 5/2/18: Raad wordt geinformeerd middels een informatienota

15/3/18: RVS gepland voor 7 juni 2018

25/04/18  1)  In mei volgt een Informatienota Raad met daarin een 

voorstel voor fietsparkeervorzieningen in de kern Medemblik, 2) In Q4 

2018 wordt het Fietsbeleid aan uw Raad voorgelegd.;

31/05/18 Informatienota (DOC-18-051245) Fietsparkeervoorzieningen 

volgt in eerste helft juni

21/08/18: medio september wordt de raad over de stand van zaken 

geinformeerd.

24/09/18 met DOC-18-092530 hebben wij uw raad op 24-9-2018 

geinformeerd over de stand van zaken.

30/04/19 a. Fietsbeleid volgt in Q1 2020

30/04/19 b. Fietsparkeren Medemblik, overleg met belanghebbenden 

is gestart, eind Q2 wordt de raad met een Informatienota 

genformeerd 

03/06/19 In Q2 volgt een Informatienota over de fietsparkeerplaatsen 

in de kern Medemblik en in Q3 een informatienota over de wijze van 

aanpak Fietsbeleid

22/08/2019 Informatienota wordt in agustus verzonden. Beleid staat 

op LTA voor Q1 2020.

03/10/19: Fietsbeleid Q2 2020; Fietparkeerplaats Hoogesteeg - 

Medemblik nader overleg met belanhebbenden.

01/11/19 Nader overleg heeft plaatsgevonden en met een 

Informatientoa wordt de raad geinfomeerd over de aanleg van de 

fietsparkeerplaats in de Hoogesteeg - Medemblik.

Aanhouden, als gevolg 

besluit presidium opnieuw 

opgevoerd.

M152 9-nov-17 Raad Gevaarlijke kruisingen in de kernen, 

met name de kruising Bijvoetweg met 

Onderdijk

Verzoekt het college een inventarisatie te maken van alle onveilige 

kruisingen in de kommen van de gemeente.  + toezegging: komende 

zomer zal het college – als het Hoogheemraadschap 

asfalteringswerkzaamheden ter hand neemt bij de Bijvoetweg – op deze 

locatie veiligheidsmaatregelen realiseren.

30-9-2019 A. van Langen 03/10/19: verbetering kruispunt Dirk Bijvoetweg/Zeeweg is 

aanbesteed, uitvoering november 2019; De inventarisatie van 

gemeentelijke wegen is gereed, de rotonde 

Oosteinderweg/Hoornseweg is in objectieve zin een verkeersonveilige 

situatie (meer dan 10 ongevallen in 3 - 5 jaar). Wij beraden ons op 

verkeersmaatregelen, Q2 2020. Andere verkeersonveilige situaties 

liggen op wegen eigendom van het Hoogheemraadschap (HHNK)., 

Driehuizen-Veenakkers Zwaagdijk en Gedeputeerde Laanweg-

Kadijksweg Wervershoof.  Het HHNK start met een onderzoek naar de 

verkeersstromen in het Grootslag. Afhankelijk van de uitkomsten kan 

worden bepaald of en zo ja, welke extra verkeersmaatregelen er 

worden aanbevolen.

01/11/19 eind november wordt gestart met de herinrichting van het 

kruispunt Dirk Bijvoetweg/Zeeweg - Onderdijk

Aanhouden, 

afhandelingstermijn 

aanpassen

M163 14-dec-17 Raad Taken de bevoegdheden CAW Verzoekt het college: 1. te onderzoeken:

a. welke wijzigingen in de GR CAW noodzakelijk zijn om te bereiken dat 

de CAW-taken uitsluitend gericht zijn op:

- de aandeelhoudersrol;

- de toezichthoudersrol;

(zoals beschreven in het rapport Berenschot d.d. 17 oktober 2017)

- de voormalige stortplaats annex golfbaan Westwoud;

b. welke samenwerkingsopties er zijn voor de in verband hiermee naar 

de gemeente terugvloeiende taken. 

2. de onderzoeksresultaten te presenteren in een themabijeenkomst, 

waarbij wordt besproken:

- welke stappen gezet kunnen worden om een eventuele wijziging van de 

GR CAW te realiseren; 

- welke samenwerkingsopties de voorkeur hebben.

3. dit alles met de gemeenteraad af te ronden in het 3e kwartaal 2018.

3-6-2019 D. Kuipers 19/3/18: Bureau Buiten onderzoekt ook de mogelijke 

samenwerkingsvormen voor het CAW. Dit loopt samen met het traject 

om te komen tot een nieuwe DVO (dienstverleningsovereenkomst). 

Planning Q4 31/5/18 themaraad DVO: planning ondertekening DVO, 

vaststelling GGP en implementatie samenwerkingsvorm 2e kwartaal 

2019  

14/06/18:Eind dit jaar komt er een concept nieuwe DVO. Ook komt er 

dan een concept rapport over nieuwe samenwerkingsvormen voor het 

CAW. 

11/10/18: 2e kwartaal 2019 implementatie samenwerkingsvorm   

15/4/19: onderzoek is nog bezig, planning: Q3 besluitvorming en Q4 

implementatie 4/10/19: 9 okto AB CAW

Aanhouden

M164 14-dec-17 Raad Ondersteuning CAW verzoekt het college met het CAW in gesprek te gaan om te bereiken dat 

het CAW een eigen, van de HVC onafhankelijk secretariaat/ambtelijke 

ondersteuning krijgt, waarbij opgemerkt wordt dat de HVC altijd het 

CAW van deskundig advies kan blijven voorzien. 

19-8-2019 D. Kuipers 19/3/18: Bureau Buiten onderzoekt ook de mogelijke 

samenwerkingsvormen voor het CAW waarbij de secretarisrol ook 

wordt meegenomen. Dit traject loopt samen met het traject om te 

komen tot een nieuwe DVO (dienstverleningsovereenkomst). Planning 

Q4  31/5/18: themaraad DVO: 2e kwartaal 2019 implementatie 

samenwerkingsvorm    

15/4/19: Hoort bij onderzoek samenwerkingsvorm, onderzoek is nog 

bezig. planning Q3 besluitvorming en Q4 implementatie  4/10/19 

hoort bij de samenwerkingsvorm. In het AB CAW van 4 juli 2019 is wel 

besloten om de huidige situatie te handhaven in afwachting van het 

besluit samenwerkingsvorm.

Aanhouden
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M166 22-feb-18 Raad Sneller meer sociale woningbouw Draagt het college op: - De bouwplannen voor Twisk, Zwaagdijk-West en 

Hauwert nader te concretiseren en te versnellen;

- Te onderzoeken of bepaalde woningbouwplannen versneld kunnen 

worden gerealiseerd, zoals Bloesemgaerde-Noord in Wognum (2022) om 

daarmee in de behoefte naar sociale koopwoningen te kunnen voorzien;

- Als capaciteitsproblemen ervoor zorgen dat deze zaken niet direct 

kunnen worden uitgevoerd, de raad een (financieel)voorstel voor te 

leggen om de problemen op te lossen. 

Toezegging 14-06-2019: bezig organiseren bijeenkomst over woningbouw.

Toezegging: 04-04-2019: De wethouder zal contact opnemen met dhr. 

Huisman (GL). Daarna zal aan de commissie teruggekoppeld worden wat 

het vervolg zal zijn.

3-6-2019 A. van Langen 19/3/18: Vanuit de dorpen komen voorstellen (maatschappelijk 

initiatief).

Op dit moment vindt voor de drie kernen een stedenbouwkundige 

verkenning plaats van de meest geschikte bouwlocaties per kern, 

rekening houdend met het DNA van de kern. Wij komen met een 

notitie over de benodigde capaciteit voor projecten.

14/06/18: De capaciteit die nodig is voor projecten wordt op dit 

moment geïnventariseerd, dat is ook voor de begroting nodig. De 

ambities zijn hoog. Het is de pfh niet bekend dat er gewerkt wordt 

aan een aparte notitie, wel is toegezegd om een aparte bijeenkomst 

over de woningbouw te organiseren. Daarvoor wordt nu 

geïnventariseerd wat er nu gebouwd wordt, wat er aan projecten 

loopt en hoe er ruimte kan worden gemaakt in de nieuwe plannen. De 

resultaten komen terug in de begroting. 

26/7/18: Bezig met afronding stedenbouwkundige verkenning.  

Planning is in tweede week september de dorpsraden van de drie 

kernen te consulteren. 24/9/18: In de maand september is input 

opgehaald van de  betreffende dorpsraden. In het laatste kwartaal 

van dit jaar vindt een verdere afweging plaats over de strategische 

aanpak, benodigde inzet en hoe dit zich verhoudt tot andere 

woningbouwlocaties en aanwezige capaciteit.   

28/1/2019: Q2 informeren wij u over de aanpak.

19/8/2019: tweede themaraad gebiedsontwikkeling september 2019

04/10/2019: u ontvangt een informatienota over de 2 thema-avonden 

in november.

Aanhouden

M174 26-apr-18 Raad Motie VVD Meer transparantie en grip 

raad op Gemeenschappelijke Regeling 

Archeologie Westfriese gemeenten

Draagt het college op:1.    een onderzoek te starten naar de 

mogelijkheden om de Gemeenschappelijke Regeling Archeologie 

Westfriese gemeenten om te zetten naar een samenwerkingsconstructie 

die meer transparant is en waarbij de gemeenteraden meer grip hebben 

op het samenwerkingsverband; 2. om daarbij aan te geven of daarvoor de 

samenwerkingsconstructie die voor het Westfries Archief in het leven is 

geroepen passend is;

3. om te bevorderen dat bij dit onderzoek zoveel mogelijk andere 

deelnemende gemeenten worden betrokken;

4. de raad uiterlijk in het 4e kwartaal van 2018 te informeren over de 

resultaten van dit onderzoek;

5. deze motie te verspreiden onder de raden en colleges van alle 

deelnemende gemeenten aan de Gemeenschappelijke Regeling 

Archeologie Westfriese gemeenten

25-2-2019 H. Nederpelt 04/05/18:Wij onderzoeken of het mogelijk is dit onderzoek uit te 

laten voeren door de rekenkamercommissie. Als dit niet mogelijk is 

vragen  wij in de begroting 2019 budget voor het organiseren en 

uitvoeren van deze opdracht. Planning voorlopig 2019.    

15/4/19 zodra vacature is ingevuld kan hier actie op worden 

ondernomen

19/08/2019: MP

4/10/2019: In de informatienota behorende bij M110 zal ook worden 

ingegaan op deze motie

Aanhouden

M175 26-apr-18 raad Motie CU Teruggeven raadsvoorstel aan 

college Gemeentelijke Werkgroep 

toegankelijkheid - Pilot Andijk

Draagt het college op: 1. Het voorstel terug te nemen en met een nieuw 

voorstel te komen in het najaar;

2. daarbij de aandachtspunten van de meningvormende commissie van 12 

april 2018 te betrekken, zoals

a. betrokkenheid van de belanghebbenden en de ervaringsdeskundigen;

b. betrokkenheid van de kernraden in samenwerking met de werkgroep 

ervaringsdeskundigen;

c. onderzoek naar een mogelijke rol voor ‘Ongehinderd’ (een 

maatschappelijk gedreven onderneming die zich inzet voor een 

toegankelijker Nederland);

d. toegankelijkheid tot vast onderwerp van de uitvoering WMO maken;

e. hierbij samenwerking met andere gemeenten zoeken;

f. toegankelijkheid als vast aandachtpunt meenemen in de wijkschouw;

g.  VN-verdrag / inclusieve gemeente;

h. eenvoudig en duidelijk meldpunt (via de website gemeente) voor 

inwoners mbt minder of ontoegankelijke situaties (dus apart van de 

melding van kapotte lantarenpalen etc);

i. samenwerking met (medewerkers van) zorginstellingen zoals 

MEE/Wering en Omring.

3. het concept-raadsvoorstel af te stemmen met de indiener van het 

burgerinitiatief

Cie Ruimte 20-6-2019: de beantwoording van de vraag van het CDA wordt 

nagezonden en in de toezeggingenlijst verwerkt.

1-1-2020 A. van Langen 21/08/18:  in september wordt de raad met een Informatienota 

geinformeerd over de stand van zaken.

27/09/18: vanwege capaciteitsproblemen wordt in Q4 uw raad nader 

geinformeerd.

06/12/18: Januari/februari wordt uw Raad met een Informatienota 

geinformeerd over svz

25/03/19 Ivm capaciteitsproblemen wordt uw raad medio mei/juni 

geinformeerd

30/04/19: a. de Leidraad Inrichting Openbare Ruimte wordt 

aangepast op toegankelijkheid Openbare Ruimte

30/04/19: b. vanwege capaciteitsproblemen wordt de oprichting van 

een werkgroep uitgesteld naar Q4 2019/Q1 2020

03/10/19: als gevolg van onderbezetting van de cluster Verkeer is de 

werkgroep tijdelijk stilgelegd. Verwachting in Q1 2020 weer te 

kunnen starten.

01/11/19 onvoldoende capaciteit voor een herstart. Mogeijk eind Q1 

2020

Aanhouden 

M182 1-nov-18 Raad Motie Rvs MFA in Wervershoof; 

vervoersmogelijkheid (IVR-18-05452)

Draagt het college op: met voorstellen te komen voor een 

vervoersmogelijkheid voor iedereen om deze voorziening voor een ieder 

bereikbaar te maken. 

11-11-2019 J. Fit 29/11/18:  Dit komt aan de orde in de vervolgfase. Planning Q4 2019. Aanhouden

M187 8-nov-18 Raad Motie GemeenteBelangen 

Programmabegroting AED De basis op 

orde 

Draagt het college op:

1. De gemeentelijke AED’s per kern te inventariseren.

2. In de kernen waar de bereikbaarheid van AED’s onvoldoende is, extra 

AED’s te plaatsen.

3-6-2019 F. Streng 29/1/19: Dit wordt meegenomen in de vervangingsronde van de 

huidige AED's incl. kasten:  Q1 2019  

18/3/2019: Wegens drukte bij installateur verschoven naar Q2 2019. 

22/8/2019 in september volgt een informatienota. 01/10/2019 

Informatienota (DOC-19-185161) naar raad gestuurd. Kan worden 

afgevoerd. 

Aanhouden

M189 6-dec-18 Raad Motie PWF (IVR-18-05488) Rvs 

Bekrachtigen geheimhouding over 

rapporten mogelijike afkoop en 

ontbinding relatie met MAZ. Einde 

termijn geheimhouding

Draagt het college op: 1. Te borgen dat de geheimhouding die door de 

raad wordt bekrachtigd ook weer door de raad wordt opgeheven;

2. Met een voorstel te komen (voor 1 september 2019) hoe om te gaan 

met de opheffing van een door de raad bekrachtigde geheimhouding. 

3-6-2019 12/12/18: Q2 2019 Informatienota (DOC-19-181812) aan de raad 

gezonden. Kan worden afgevoerd. Waarom aanhouden??

Aanhouden. 

M191b 6-dec-18 Raad Motie vreemd aan de orde van de dag 

(IVR-18-05491) D66 100 jaar kiesrecht

Verzoekt het college:

2. zich in te spannen in 2019 om een blijvend herinneringsteken in of bij het 

gemeentehuis te plaatsen ter nagedachtenis aan 100 jaar algemeen kiesrecht;

4. de financiële consequenties in dit plan te verwerken en op te nemen in de 

lentenota. 

toezegging 04-04-2019: Geconstateerd wordt dat de afdoeningstermijn voor 

motie 191 (100 jaar kiesrecht) is verstreken en dhr. Paarlberg concludeert dat de 

motie dus kan worden afgevoerd. Omdat niet duidelijk is of de motie is 

uitgevoerd, zal het college worden verzocht om hier duidelijkheid over te geven 

en – als de motie niet is uitgevoerd – een nieuwe termijn te geven. Met 

inachtneming van bovenstaande wordt ingestemd met de toezeggingen- en 

motielijst.

16/5/19: M.b.t. M191 (motie 100 jaar kiesrecht) stelt dhr. Nijsingh vast dat pt. 1 

niet uitgevoerd is. Wel wil hij pt. 2 handhaven. Met inachtneming van deze 

wijziging wordt ingestemd met de toezeggingen- en motielijst.

21-3-2019 F. Streng 13/12/18: Q1 2019 vóór maart.

04/04/19: zie toezegging

Alleen punt 2. & 4 te 

handhaven op de lijst en de 

rest van de motie 

verplaatsen naar afgedaan.
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M192 6-dec-18 Raad Motie vreemd aan de orde van de dag 

(IVR-18-05492) GemeenteBelangen 

Voorlichting consumentenvuurwerk 

jaarwisseling 2018 

Draagt het college op:

1. de inwoners van de gemeente Medemblik tijdig en degelijk voor te 

lichten -in meerdere talen- over het gebruik, het gevaar en de overlast 

van consumentenvuurwerk door naast de Medemblikker ook gebruik te 

maken van andere media,

2. te onderzoeken op welke manier zij voor de jaarwisseling 2019, 2020 

initiatieven en ideeën van haar inwoners kan faciliteren en daarover 

tijdig te communiceren,

3. in alle uitingen die de gemeente voert met betrekking tot het veilig 

omgaan met consumentenvuurwerk te verwijzen naar afdeling 13 van het 

APV gemeente Medemblik.

Toezegging: tijdens de beraadslagingen zegt de portefeuillehouder toe 

dat hij ervoor zal zorgen dat in de Medemblikker, uit een oogpunt van 

preventie, een artikel zal worden geplaatst over de risico’s bij het 

gebruik van vuurwerk.

29-8-2019 F. Streng 20/12/18: 1. Artikelen zijn in voorbereiding en is vervolg op deze 

week (12 december) gepubliceerd eentalig artikel. 13 dec geeft 

burgemeester interview aan NH nieuws over vuurwerk in het 

algemeen en de risico's. NHD interviewt na bemiddeling gemeente 

een eigenaar van een stolpboerderij                              

2. Met bewoner stolpboerderij overleg gevoerd over aanpak en wijze 

van voorlichting. Interview met NHD is met hem voorbereid.                                           

3. Wordt meegenomen (dat dit gebeurt kan alleen gegarandeerd 

worden voor nieuws dat wij zelf bekendmaken)

Cie BenM 10/01/19:- onderdeel 2. (onderzoeken op welke manier het 

college voor de jaarwisseling 2019, 2020 initiatieven en ideeën van 

inwoners kan faciliteren en daarover tijdig te communiceren) dient te 

worden gehandhaafd op de lijst. Dhr. Streng zegt toe dat dit kort na 

de zomer zal zijn afgerond.

Beperkte handhavingscapaciteit maakt dat we niet aan de slag kunnen 

met vuurwerkvrije zones. Het is effectiever om te kiezen voor 

afspraken tussen inwoners onderling.

Aanhouden

M203 31-jan-19 Raad Motie vreemd aan de orde van de dag 

CDA. Keuze uit wonen en 

energieopslag voor Rainbow Colors (IVR-

19-05512)

Draagt het college op: 

1. Te onderzoeken of het mogelijk is dat in het ontwerp van het nieuwe 

bestemmingsplan Andijk – Uitbreiding Rainbow Colors Holding bv een 

wijzigingsbevoegdheid voor het college wordt opgenomen om de 

bestemming van het perceel Cornelis Kuinweg 6 te wijzigen van wonen 

naar een bestemming voor energieopslag;

2. Te onderzoeken wat de regelgeving is t.a.v. de milieucirkel in geval 

van energieopslag en welke mogelijkheden dit biedt of welke 

beperkingen dit geeft;

3. De raad te informeren over de uitkomst van 1 en 2.

Q1 2020 A. van Langen 19/2/19: Het college informeert de raad via een informatienota over 

het ontwerpbestemmingsplan. In die nota informeren wij de raad ook 

over de uitvoering van de motie. 30/9/2019. Wij zijn bezig met het 

opstellen van een ontwerpbestemmingsplan.   

Aanhouden

M205 28-feb-19 Raad Motie vreemd aan de orde van de dag 

PvdA. Bereikbaarheid West-Friesland 

Verzoekt het college:

1. Actief op West-Fries niveau te pleiten voor het doortrekken van de 

spitsstrook tot aan Purmerend-Noord bij het ministerie van Infrastructuur 

en Waterstaat. Dit zowel persoonlijk als per brief. 

2. Actief op West-Fries niveau te pleiten voor het aansluiten van Hoorn 

op een HOV-netwerk en in de toekomst het spoorboekloos rijden, zowel 

bij de staatssecretaris als de minister van Infrastructuur en Waterstaat 

en zowel persoonlijk als per brief. 

3. Deze motie te delen met de gemeenteraden en colleges in West-

Friesland.

29-8-2019 F. Streng 30/04/19: de motie is met alle gemeenteraden in Westfriesland 

gedeeld

03/10/19: verwachting Q2 2020

01/11/19 verwachting Q2 2020

Aanhouden in afwachting van 

overleg met ministerie I&W.

M206 28-feb-19 Raad Motie vreemd aan de orde van de dag 

CDA. Verhuizing tennisvereniging De 

Kaag naar de Westrand in Wervershoof

Draagt het college op:

1. Het voorstel van 1 november 2018 alsnog ten uitvoer te brengen met 

dien verstande dat de tekst onder punt 1: Onder voorbehoud van 

vaststelling van de Begroting 2019 akkoord te gaan met het plan 

“Verplaatsing tennispark De Kaag naar de Westrand in Wervershoof’, wat 

voor de gemeente een uitgave inhoudt van € 783.000,- wordt vervangen 

door:

“Akkoord te gaan met het plan “Verplaatsing tennispark De Kaag naar de 

Westrand in Wervershoof.” 

2.  Onder voorbehoud van een cofinanciering ter grootte van € 213.400,- 

een subsidie te verstrekken van 

€ 395.600,- voor het realiseren van zes tennisbanen en een oefenveld op 

het tennispark inclusief ledverlichting en parkeerplaatsen. De 

specificatie van de cofinanciering is als bijlage bijgevoegd. Deze dient 

als leidraad en is in de uitvoering nader te bepalen. Zelfwerkzaamheid 

die tot besparingen leidt, wordt als een vorm van cofinanciering gezien 

en de hieruit voortvloeiende besparingen mogen dan 

ook op het bedrag van € 213.400,— in mindering gebracht worden. De 

subsidie van € 395.600,- te dekken uit de Algemene Reserve.

3.  Een krediet te verstrekken van € 264.000,- voor het realiseren van 

een natuurgras trainingsveld met ledverlichting op het braakliggend 

terrein op de Westrand inclusief ballenvangers. De € 15.000,- structurele 

lasten hiervan voor 2020 te dekken uit het begrotingsresultaat 2020 en 

daarna te dekken binnen de begroting.

4. Met een voorstel te komen met betrekking tot de vrijgekomen locatie 

aan de Slotlaan, waarbij de voorkeur uitgesproken wordt de te 

verwachten opbrengst over te hevelen naar de algemene middelen.

21-3-2019 J. Fit 25/3/19: 28 maart legt het college de begrotingswijziging voor aan de 

raad. 

18/4/2019: begrotingswijziging is akkoord. Motie wordt uitgevoerd. 

Kan van de toezeggingenlijst. 21/8/2019: punten 1, 2 en 3 van de 

motie zijn afgewikkeld. Punt 4 volgt.

4-10-2019: punt 4 nemen wij op in de woningbouwplanning. Wij doen 

voor de planning een voorstel nav de themabijeenkomsten over 

gebiedsontwikkeling.

Aanhouden (motie bestaat 

uit meerdere onderdelen) 

M208 28-mrt-19 Raad Motie vreemd aan de orde van de dag 

VVD. Aansluiten bij het Fonds 

Duurzaamheid Funderingsherstel (DOC-

19-143734)

 Verzoekt het college:

1. Te onderzoeken of het wenselijk/noodzakelijk is dat de gemeente 

Medemblik aan zou kunnen sluiten bij het Fonds Duurzaam 

Funderingsherstel; 

2. De raad hierover eventueel een voorstel om aan te sluiten tegemoet 

doen komen.

12-9-2019 D. Kuipers 16/04/19: Q3 informatienota naar raad (DOC-19-165698; d.d. 20-6-

19). 1-8-19: Q4 voorstel naar raad.

In de BTA staat ingepland dat er een rvs komt ter uitvoering van 

M208: (kan dus afgevoerd worden van TZL).

Aanhouden 

M210 25-apr-19 Raad Motie vreemd aan de orde van de dag 

GemeenteBelangen. Doorrekening 

variant met behoud gymzaal

Verzoekt het college: 1. Voor 1 oktober 2019 een doorrekening te maken 

(voor dezelfde termijn als ook de semipermanente hal staat), rekening 

houdend met het groot onderhoud van de gymzaal en een 

bezettingsrooster van de drie accommodaties op basis van de verkregen 

informatie van de verenigingen.

Deze doorrekening moet antwoord geven op de vraag welke gevolgen 

(financieel, bezetting en onderhoud) het behoud van de gymzaal met 

zich meebrengt ten opzichte van het thans voorliggende raadsvoorstel 

welke rekening houdt met de semi-permanente hal en de topsporthal.

29-8-2019 J. Fit Onderdeel van het onderzoek naar 2e sporthal. 

3-10-19: Dit onderwerp is meegenomen in een informatienota die ter 

vaststelling door BW is geagendeerd op 8-10. Daarna wordt deze met 

de raad gedeeld. 

31-10-19: Informatie is op 9-10-19 gedeeld met de raad. Kan worden 

afgevoerd.

Aanhouden

M211 25-apr-19 Raad Motie vreemd aan de orde van de dag 

GemeenteBelangen. Voorlichting en 

sanering asbesthoudende daken.

Draagt het college op:

1. Een plan van aanpak aan de raad voor 1 oktober 2019 voor te leggen, 

met het doel om op 1 januari 2025 alle asbestdaken in Medemblik 

gesaneerd te hebben;

2. In het plan van aanpak komen ten minste voorstellen voor 

uitwerkingen van de in de bijlage opgenomen punten;

3. Gedeputeerde Staten van Noord-Holland te bewegen dat er een 

provinciale subsidieregeling komt ter vervanging van de beëindigde 

rijkssubsidieregeling. 

29-8-2019 A. van Langen De ODNHN wordt om advies gevraagd.

4/10/2019: Een informatienota wordt aan de raad aangeboden in Q1 

2020. 

Aanhouden

M212 25-apr-19 Raad Motie vreemd aan de orde van de dag 

D66. Afvoeren van het punt van de 

agenda van de gemeenteraad.

Verzoekt het college:

a. De participatie over de beoogde huisvesting aan de Graanmarkt 3 

alsnog op een bevredigende wijze vorm te geven;

b. Voor duidelijkheid te zorgen voor wat betreft de vraag of het WFO-

terrein in het kader van het beleid voor huisvesting van buitenlandse 

werknemers al dan niet tot de kern Zwaagdijk-Oost moet worden 

gerekend;

c. Afhankelijk van de resultaten van deze acties af te wegen of het 

opnieuw een raadsvoorstel over dit onderwerp wil agenderen.

H. Nederpelt 22-8-2019 a. De eerste gesprekken met stakeholders hebben 

inmiddels plaatsgevonden. De initiatiefnemers zullen de komende 

periode gesprekken met stakeholders voortzetten en het initiatief 

verder aanscherpen om waar mogelijk het draagvlak te vergroten.  b. 

het bedrijventerrein WFO ligt buiten de (woon) kern Zwaagdijk-Oost.     

01-10-2019: Initiatiefnemer heeft voortgang van het 

participatietraject toegelicht aan de portefeuillehouder. 

Initiatiefnemer zoekt met bedrijven, die arbeidsmigranten inzetten 

bij hun bedrijf,  naar een plan waarbij dienstverlening en huisvesting 

samengaan.  Dit plan gaat uit van het principe voor en door de 

bedrijven op het WFO terrein.  

Aanhouden in afwachting van 

de resultaten en afweging.

M216 11-jul-19 Raad Motie vreemd aan de orde van de dag 

D66. Opwekking zonne-energie op 

buitendijkse parkeerterreinen (Z-18-

018511, DOC-19-172059)

Verzoekt het college: 1. De mogelijkheden te onderzoeken van het 

plaatsen van zonnepanelen op het door te ontwikkelen buitendijks 

parkeerterrein, alsmede op de mogelijke nog te realiseren nieuwe 

parkeerterreinen;

2. De raad zo spoedig mogelijk over het resultaat van het onderzoek te 

informeren.

A. van Langen 22/08/2019 IC.1 Motie gewijzigd aangenomen op 11 juli 2019.

03/10/19: wordt meegenomen in het ruimtelijk (groen) inpassingsplan 

Q2 2020

01/11/19 zie hiervoor, wordt in uitwerking meegnomen, over 

resultaat wordt raad tzt geinformeerd

Aanhouden
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M217 11-jul-19 Raad Motie VVD Vervolg op Welstandsnota 

2019 (Z-18-016073, DOC-19-172074)

Verzoekt het college: in overleg met de Welstandscommissie – en in 

afstemming met de raad - te komen tot een gedereguleerde versie van 

de Welstandsnota, bedoeld om t.z.t. op te nemen in het Omgevingsplan 

(of, mocht dit nog uitblijven, als zelfstandige Welstandsnota t.z.t. aan te 

bieden).

A. van Langen 20/08/2019: Gesprek wethouder en directeur Mooi-Nh heeft 

plaatsgevonden. Er wordt (in samenwerking met Mooi-Nh) een 

voorstel voor het organiseren van een pilot voorbereid. Dit wordt aan 

de raad voorgelegd. 

17/9/2019: Mooi Nh werkt voorstel/offerte uit, dit wordt eind oktober 

2019 verwacht. 

Aanhouden in afwachting 

raadsvoorstel

M218 19-sep-19 Raad Motie CDA vreemd aan de orde van de 

dag. Consultatietermijn voor 

Provinciale omgevingsverordening (Z-

19-073249, DOC-19-188380)

Draagt het college op: 1. om – in navolging van gemeente Hollands Kroon 

en gemeente Texel - er bij het provinciaal bestuur op aan te dringen dat 

de Omgevingsverordening gedurende een periode van 4 maanden ter 

consultatie wordt voorgelegd aan de gemeentebesturen in Noord-Holland 

en de gemeentebesturen in die periode de gelegenheid te geven hun 

zienswijzen uit te brengen;

2. deze motie onder de aandacht te brengen van de raden van de 

gemeenten in Noord-Holland, met daarbij de oproep om de motie te 

ondersteunen.  

A. van Langen 04/102019: motie is onder de aandacht gebracht. Van de provincie 

bericht ontvangen dat GS besloten hebben geen extra 

consultatieronde van 4 maanden voor bestuurders te organiseren. In 

samenwerking met de provincie zijn we regionaal bezig om 

bestuurders/raadsleden op andere wijze bij het ontwerp van de 

verordening te betrekken. Meer informatie daarover volgt in 

oktober/november. 30/10/19: de omgevingsverordening van de 

provincie staat op de agenda van de Westfriese radenbijeenkomst van 

6 november. De motie is uitgevoerd (onder de aandacht van de 

provincie gebracht en aan alle gemeenten van de provincie 

verzonden. Kan afgevoerd worden. 

afvoeren

M219 19-sep-19 Raad Motie CDA vreemd aan de orde van de 

dag. Lachgas verbod (Z-19-073253, 

DOC-19-188385)

Verzoekt het college: 1) Een lachgasverbod in de APV van de gemeente 

Medemblik op te nemen, voor de handel op    openbare locaties en het 

verbod op het gebruik van lachgas op (bepaalde) openbare locaties.

2) Een raadsvoorstel hiervoor op 19 december 2019 aan te bieden.

F. Streng 1/10/2019: onderzoek vindt plaats hoe dit mee te nemen in de 

herziening van de APV die op 24 november op de agenda staat van de 

raad.

aanhouden

M220 19-sep-19 Raad Motie GemeenteBelangen vreemd aan 

de orde van de dag. Afvalzorg: 

Samenwerking HVC en AEB (Z-19-

073254, DOC-19-188399)

Spreekt uit dat: dat, vóórdat er samenwerkingsovereenkomsten in welke 

vorm dan ook tussen HVC en AEB worden aangegaan, het college bij de 

gebruikmaking van zijn bevoegdheden terzake vooraf een fiat vraagt bij 

de gemeenteraad.  

D. Kuipers 4/10/19: de aandeelhouders zijn bevoegd, CAW heeft de aandelen. 

Het college geeft advies aan AB lid. De raad wordt op de hoogte 

gehouden en kan een zienswijze indienen.

aanhouden

M221 19-sep-19 Raad Motie GemeenteBelangen vreemd aan 

de orde van de dag. Afvalzorg: 

stankoverlast

Draagt het college op: 1. als een “bok op een haverkist” te bewaken dat 

deze stankoverlast verdwijnt, ongeacht welke organisatie hiervoor moet 

worden aangesproken; 

2. de inwoners te informeren via social media-kanalen en de 

Medemblikker over hoe en waar zij klachten kunnen indienen als zij 

stankoverlast ervaren. 

D. Kuipers 4/10/19: Afvoeren. Er is gepubliceerd waar en hoe de inwoners hun 

klachten over geuroverlast kunnen indienen. Tijdens de 

werkzaamheden aan de ontgeuringsinstallaties worden de gemeente 

en omwonenden iedere week op de hoogte gehouden. Dit is per mail 

en hiervoor kan men zich aanmelden bij HVC. Verder zal de gemeente 

ook deelnemen aan de geurrondes bij HVC

het eerste deel van de motie

aanhouden, omdat dit nog 

actueel is.

M222 10-okt-19 Raad Motie D66 vreemd aan de orde van de 

dag (Z-19-052812, DOC-19-193930) 

HAVO-top SG de Dijk

Verzoekt het college:

Naar de bestuurders van de VO scholen in Westfriesland het signaal af te 

geven dat het realiseren van een HAVO-top een wens is van de 

gemeenteraad en gesteund wordt door de gemeente Medemblik.

D. Kuipers 1-11-2019: Q4 2019 aanhouden

M223 10-okt-19 Raad Motie GemeenteBelangen vreemd aan 

de orde van de dag (Z-19-075239, DOC-

19-193402) Startersleningen

Verzoekt het college:

1. Een voorstel tot wijziging te doen van de verordening Starterslening 

Medemblik in de raadsvergadering van 19 december 2019 en daarin de 

volgende twee wijzigingen door te voeren;

a. In Artikel 2, lid 2, sub b het bedrag te verhogen naar (minimaal) € 

230.000,- . 

b. Een artikel toe te voegen, welke het mogelijk maakt om het bedrag in 

Artikel 2, lid 2, sub b te indexeren, op basis van de index van de 

bouwkosten van het CBS.

aanhouden

M224 10-okt-19 Raad Motie CDA vreemd aan de orde van de 

dag (Z-19-075245, DOC-19-194307) 

inzet starterswoningen West-Friesland

Draagt het college op:

1. De hoogste prioriteit te geven aan het bouwen van woningen in de 

goedkopere segmenten voor jongeren en startende huishoudens.

2. In regionaal verband stevige plannen te maken om deze opgave voor 

extra nieuwbouw in de betaalbare sector mogelijk te maken. 

3. De raad een voorstel te doen tot een herformulering van de 

toetsingscriteria (zoals besloten in de raad van feb 2018) om daarin meer 

flexibiliteit aan te brengen, waardoor plannen kansrijker zijn om 

gerealiseerd te worden.

4. Dat de gemeenteraad over een half jaar een rapportage ontvangt 

waarin naast bestaande ook nieuw te realiseren woningbouwplannen in 

de betaalbare sector zijn benoemd. 

5. Dat er binnen de woningbouwplannen die op stapel staan duidelijk 

moet zijn wat de ambitie is van het college ten aanzien van het aantal 

betaalbare woningen voor jongeren en startende huishoudens en een 

indicatie van de datum waarop er gestart gaat worden met deze bouw.

aanhouden
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